
S L O V E N S K Ý   R Y B Á R S K Y   Z V Ä Z 

 MIESTNA   ORGANIZÁCIA   DOLNÝ   KUBÍN 

 

Z Á P I S N I C A 
z  členskej schôdze MO SRZ Dolný Kubín konanej dňa  09.04.2022 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny uloženej pri origináli zápisnice  

 

Program:  

1)    Otvorenie 

2) Voľba pracovného predsedníctva a komisií  

3) Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS 

4) Správa o činnosti MO za uplynulé obdobie 

5) Správa o hospodárení za rok 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022  

6) Správa kontrolnej komisie 

7) Plán hlavných úloh na rok 2022 

8) Správa mandátovej komisie 

9) Voľba členov výboru, kontrolnej komisie, 2 delegátov a náhradníka na  Snem SRZ 

10) Odovzdanie vyznamenaní 

11) Diskusia  

12) Správa volebnej komisie 

13) Schválenie uznesenia  

14) Záver 

 

Priebeh zasadnutia:  

 

Bod   1.  Zasadnutie ČS otvoril z poverenia výboru podpredseda MO SRZ p. Vajdulák Leonard, ktorý 

privítal prítomných členov MO. Konštatoval, že podľa prezenčnej listiny nie je prítomná nadpolovičná 

väčšina členov. §-14 odst. 6, Stanov SRZ hovorí: 

        Členská schôdza je uznášaniaschopná, ak je v čase zvolania členskej schôdze prítomná 

nadpolovičná väčšina členov. Ak v čase zvolania členskej schôdze nie je prítomná nadpolovičná väčšina 

členov, môže výbor otvoriť rokovanie členskej schôdze bez ohľadu na počet prítomných členov, pričom  

prítomní členovia rozhodnú verejným hlasovaním o tom, či sa členská schôdza bude konať. Pre 

rozhodnutie  o konaní schôdze a o jej právoplatnosti je potrebný súhlas nadpolovičnej väčšiny 

prítomných členov.  

Na platnosť prijatých uznesení členskej schôdze je potom potrebná nadpolovičná väčšina hlasov  

prítomných členov v čase hlasovania pokiaľ v Stanovách SRZ nie je uvedené inak. 

         Na základe vyjadrenia mandátovej komisie, ktorá konštatovala že nie je prítomná nadpolovičná 

väčšina členov MO SRZ, predsedajúci  navrhol pokračovať v konaní členskej schôdze.  

Predsedajúci požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále pre potrebu stanovenia kvóra pred 

nasledujúcim hlasovaním.  

 

  Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 174. 

 



Keďže v zmysle uvedeného §-14 odst. 6 Stanov SRZ musí rozhodnutie o konaní schôdze schváliť 

nadpolovičná väčšina počtu prítomných členov predsedajúci predniesol návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 1: 

Prítomní členovia MO SRZ Dolný Kubín súhlasia, aby sa členská schôdza konala.  

Hlasovanie: 

Za: 174        Proti:  0            Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté  a ČS je uznášania schopná.     

Uznesenie č. 2: 

Členská schôdza schvaľuje vyššie uvedeným program členskej schôdze. 

Hlasovanie : 

Za: 174        Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

Bod  2.  Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí : p. Vajdulák Leonard, Púčik Jozef, Kosmeľ 

Miroslav, Ferjančík Tibor, Hubinák Martin, Kabáč Miloš ( tajomník MO SRZ Trstená ) 

 

Do mandátovej komisie boli navrhnutí : p. Macík Jozef, Mesároš Peter, Kľačko Viliam, 

Sagál Vladimír ( členovia mandátovej komisie budú pracovať aj ako skrutátori ).  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí :  p. Sabo Marián, p. Gregáň Miroslav st., p. Bencúr 

Ján   
 

Do volebnej komisie boli navrhnutí : p. Bjel Peter, p. Piroh Milan, Žúbor Miroslav, p. 

Šimek Jozef. 

 

 Uznesenie č. 3: 

   Členská schôdza schvaľuje pracovné predsedníctvo a komisie v navrhovanom zložení.  

Hlasovanie : 

Za: 174        Proti:  0            Zdržal sa: 0    Schválené 

Bod  3.   Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS predniesol predseda MO     

Mgr. Púčik Jozef.     

 

Uznesenie č. 4: 

Členská schôdza schvaľuje správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej 

ČS. 

 

Hlasovanie : 

Za: 174        Proti:  0            Zdržal sa: 0    Schválené 

Bod 4.  Správu o činnosti organizácie za uplynulé obdobie predniesol predseda MO  Mgr. Púčik 

Jozef.     

 

 

 



Uznesenie č. 5: 

Členská schôdza schvaľuje správu o činnosti organizácie za uplynulé obdobie . 

 

Hlasovanie : 

Za: 173        Proti:  0            Zdržal sa: 1     Schválené 

 

Bod     5.  Správu o hospodárení za rok 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022 vypracoval účtovník MO 

SRZ Ing. Bjel Peter  a bola zverejnená v Dolnokubínskom rybárovi č. 1/2022.  

 

Uznesenie č. 6: 

Členská schôdza schvaľuje správu o hospodárení za rok 2021 a schvaľuje rozpočet na rok 

2022. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 174       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

Bod  6. Správu kontrolnej komisie vypracoval predseda KK p. Gregáň Miroslav st. a bola    

zverejnená v Dolnokubínskom rybárovi č. 1/2022. 

 

Uznesenie č. 7: 

Členská schôdza schvaľuje správu kontrolnej komisie. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 174       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

Bod    7.  Plán hlavných úloh na rok 2022 predložil predseda MO Mgr. Púčik Jozef. 

 

Uznesenie č. 8: 

Členská schôdza schvaľuje plán hlavných úloh na rok 2022. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 173       Proti:  0            Zdržal sa: 1     Schválené 

 

Bod  8.  Správu mandátovej komisie predložil predseda mandátovej komisie p. Macík Jozef : 

               - počet členov 783 

  - prítomných 271 členov ( 34,61 % ) 

  

  ČS je v súlade s § 14, bodom 6.  Stanov SRZ  a prijatým uznesením č. 1 uznášania 

schopná.  

 

Bod     9. Predsedajúci p. Vajdulák Leonard požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále. 

 

Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 160. 

 

 

 



Uznesenie č. 9 : 

 

Členská schôdza schvaľuje voľbu členov výboru, náhradníkov do výboru, členov KK,  

a delegátov na snem tajným hlasovaním.  

 

Za: 154       Proti:  1            Zdržal sa: 5     Schválené 

 

 Predseda volebnej komisie p. Bjel Peter oboznámil prítomných členov MO SRZ  

s volebným poriadkom a predstavil kandidátov do výboru, KK a kandidátov na Snem SRZ. 

Prítomní členovia si vyzdvihli u členov volebnej komisie hlasovacie lístky pre tajnú voľbu 7 

členov výboru,  dvoch náhradníkov do výboru, troch členov KK a dvoch kandidátov na 

Snem SRZ.  

 Predseda volebnej komisie vyzval prítomných členov na vykonanie voľby a vhodenie 

volebných lístkov do pripravenej volebnej urny. 

Po vykonanej voľbe predsedajúci  požiadal volebnú komisiu aby sa odobrala a sčítala 

odovzdané hlasovacie lístky a vyhlásil ½  hodinovú prestávku.  

 

Bod  10. Predseda, tajomník a člen RADY SRZ Žilina odovzdali vyznamenania týmto členom:  

  

Čestného člena SRZ    p. Petrovi Bjelovi 

   Medailu a diplom za vynikajúce zásluhy p. Milade Dutkovej  

  Strieborný odznak a diplom    p. Ferjančíkovi Tiborovi  

  Brondzový odznak a diplom  p. Ferjančíkovi Františkovi 

  Čestné uznanie za zásluhy         p. Opárty Dávid 

 

Bod    11. V diskusii vystúpili členovia a hostia :  

   

p. Kabáč M. ( MO Trstenát )  : - pozdravil prítomných od členov MO SRZ Trstená, informoval o stavoch 

členskej základne a o priebehu a výsledkoch volieb, ktoré prebehli na nedávnej 

ČS ( výmena dvoch starých členov výboru za nových ), športovej činnosti, 

zarybnení obhospodarovaných revíroch, úlovkoch, ochrane vodných tokov ( 

plašenie kormorána, činnosť RS ), otvoril tému Celooravských pretekov ( treba sa 

dohodnúť kto bude v roku 2022 usporiadateľom, 

  p. Vajdulák L. : - poďakoval prítomným členom za doterajšiu spoluprácu z pozície 

odchádzajúceho člena výboru, 

p. Žúbor M. : - informoval o priebehu a záveroch konferencie o rybožravých predátoroch na 

ktorej sa zúčastnil aj súdny znalec ktorý sa venuje vyčíslovaniu škôd na 

dospelých rybách, násadách a prirodzenom potere, prežije len jedno promile 

potomstva z dôvodu predačného tlaku, pri vyčíslení maximálnej ceny 5 Eur/kg sú 

to nevyčísliteľné škody, informoval o úspešnom odstrele a plašení kormorána 

veľkého na rieke Orava, Rada zabezpečila strelivo za 11 000 Eur pre poľovníkov 

ktorí sa zapojili do odstrelu kormorána, informoval o riešení problému 

s kormoránom v českej republike ( odmena 500 českých korún za zastreleného 

kormorána ), požiadal prítomných členov aby prispeli do zbierky na strelivo, 

p. Ferjančík T. : - poďakoval prítomným členom za prejavenú dôveru vo voľbách do výboru, 

vysvetlil prečo kandidoval aj do KK ( nedostatok kandidátov ), napriek tomu že 

získal najväčší počet hlasov chce vykonávať naďalej funkciu hlavného hospodára, 

podrobne informoval prítomných o problémoch zarybnenia násadovými rybami ( 

šťuka severná už nebola vysadená tretí rok, amur z dôvodu vyplavenia násady 

nebol tiež chovateľom dodaný, zubáča sa tiež nepodarilo vysadiť ale vďaka 

zubáčovým hniezdam úlovky stúpajú ), plán zarybnenia sa bude ešte navyšovať 

lebo príjmy z predaju povolení stúpajú, informoval o zvyšovaní zarybnenia 

násadou hlavátky a to vďaka rastu cien hlavátkových povolení z pôvodných 

50Eur na terajších 100Eur za povolenie, zarybnenie sa zvýšilo zo 110kg na 173 

kg násady hlavátky, ulovených bolo 11ks hlavátky a najväčšia merala 101 cm – 



všetky sa vrátili do vody, zarybnenie násadou mreny severnej je plánované 

v množstve 4000 ks, násada PD je plánovaná do rieky Orava v množstve 600 kg 

ak schváli toto zarybnenie nepôvodným druhom  MŽP, informoval o problémoch 

pri predaji povolení, okrajovo sa dotkol aj činnosti RS a brigádnickej činnosti, 

poďakoval p. Antonovi Šumskému za pomoc pri spracovávaní záznamov 

o úlovkoch, informoval o dôvodoch neosadenia zubáčových hniezd v tomto roku, 

 p. Lavrinčík J. : - opýtal sa na súkromné revíry a ich označovanie vlastníkmi pozemkov, kde sa dá 

chytať a kde nie, 

p. Púčik J. : - reagoval na príspevok p.Lavrinčika – jedná sa skôr o označovanie súkromných 

pozemkov vlastníkmi, o zriadenie oficiálneho revíru požiadal len p. Bruncko 

MŽP, pričom sa s MO SRZ vysporiadal v zmysle zákona – jedná sa o jazero č. 9 

pod ktorým je väčšinový vlastník pozemkov, staronové jazero nie je revír a je 

možné chytať bez povolenia a rybárskeho lístka, 

Feriančík  F. : - opýtal sa či sa do staronového revíru vysádzali ryby, prečo nie sú členovia 

informovaní kde sa chytať dá a kde nie a kde je súkromný revír, 

p . Ferjančík T. : - odpovedal, že do staronového revíru sa za jeho hospodárenia nenasadila žiadna 

násada rýb, vyjadril sa aj k výkonu rybárskeho práva – je tam možné loviť aj bez 

povolenia a rybárskeho lístka, 

p. Púčik J. : - cca 90% pôdy pod staronovým jazerom je vo vlastníctve našej organizácie ale 

k žiadosti o revír je ju treba preklasifikovať z ornej pôdy na vodnú plochu čo je 

finančne náročné a organizácia si to nemôže dovoliť, 

 p. Ferjančík F. : - opýtal sa prečo sa vydávajú povolenky aj členom ktorí si nesplnili svoje členské 

povinnosti včas, 

  p. Ferjančík ml. : - preto lebo by sa vybralo menej peňazí za predaj povolení a nebolo by dostatok 

financií na zarybnenie revírov,  

 p. Dauda J. : - opýtal sa prečo nie je revír ChaP na rieke Orave v celozväzovej lipňovej 

povolenke, 

 p. Ferjančík T. : - reagoval na príspevok p. Daudu J., je len v miestnom povolení a je možné si naň 

zakúpiť hosťovacie povolenie,  

p. Dauda J. : - navrhol zrušiť všetky obmedzenia nad rámec zákona a od budúceho roka chytať 

na rieke Orava len podľa zákona a vyhlášky, zdôvodnil to častým zakalením vody 

a vysokým prietokom rieky Orava v jarných a jesenných mesiacoch, 

p. Trnovský J. : - navrhol zrušenie revíru ChaP od lavice pri SEZ po železničný most,  

p. Ferjančík T. : - reagoval na príspevok a návrh p. Trnovského, uviedol že 4 roky sa snaží 

dosiahnuť zriadenie týchto revírov či už na rieke Orava alebo v Párnici a ak by sa 

mali zrušiť, tak nie je ochotný naďalej vykonávať funkciu hospodára, finančné 

prostriedky získané z predaja povolení idú na zarybnenie lovných revírov, 

p. Lavrinčík J. : - opýtal sa ako sa rozdeľujú násady jednotlivých rýb do jazier v Párnici podľa 

množstva, 

p . Ferjančík T. : - odpovedal p. Lavrinčíkovi, že podľa plochy a na základe prepočítacích tabuliek, 

p. Lavrinčík J. : - navrhol zakupovanie menších násad a ich odchov v chovných rybníkoch, 

p . Ferjančík T. : - odpovedal p. Lavrinčíkovi, zriadenie chovného rybníka povoľuje len 

Ministerstvo ŽP ale len na vysporiadaných pozemkoch pod revírom a to je 

v Párnici problém, 

p . Bencúr J. : - podporil zachovanie revírov ChaP či už na rieke Orava alebo aj na kaprových 

rvíroch v Párnici, navrhol zverejniť na stránke organizácie tých ktorí si nesplnili 

včas svoje členské povinnosti, 

p . Púčik J. : - odpovedal p. Bencúrovi na požiadavku zverejnenia, nie je možné z dôvodu 

dodržania pravidiel GDPR, 

p. Ferjančík F. : - prečo je Orava 2 stále v obhospodarovaní RADY Žilina, treba ju získať do 

obhospodarovania našej organizácie, 

 p. Trnovský J. : - poďakoval odstupujúcemu predsedovi p. Púčikovi za doterajšiu prácu 

v organizácii. 

 

 



Predsedajúci dal hlasovať o ukončení diskusie : 

 

Uznesenie č. 10: 

Členská schôdza ukončuje diskusiu. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 53       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

 Bod  12. Správu volebnej komisie predniesol jej predseda p. Bjel Peter, v ktorej 

konštatoval, že bolo vydaných 193 hlasovacích lístkov. Členovia odovzdali 193 hlasovacích 

lístkov pre voľbu do výboru, kontrolnej komisie a delegátov na Snem SRZ. Pre voľbu do 

výboru, kontrolnej komisie a delegátov na Snem SRZ bolo 191  platných hlasovacích lístkov 

a 2 neplatných hlasovacích lístkov.  

 

 Do výboru MO SRZ Dolný Kubín boli zvolení v tajných voľbách :  Tibor Ferjančík (140 

hlasov ), Hubinák Martin ( 138 hlasov ), Benka Andrej ( 117 hlasov ), Ošťadnický 

Anton ( 114 hlasov ), Flajs Ján ( 106 hlasov ), Telúch Roman ( 88 hlasov ), Kazimír 

Juraj( 67 hlasov ). 

Za náhradníkov do výboru boli zvolení : Milan Róbert ( 48 hlasov ), Bartoš Martin ( 46 

hlasov ).  

 Zvolení členovia výboru si počas členskej schôdze zvolili na ustanovujúcom výbore : 

   Ošťadnický Anton   za predsedu organizácie, 

    Kazimír Juraj    za tajomníka organizácie 

    Benka Andrej   za podpredsedu organizácie 

    Ferjančík Tibor  za hospodára organizácie 

Do kontrolnej komisie MO SRZ Dolný Kubín boli zvolení v tajných voľbách : Piroh Milan 

( 113 hlasov ), Babnič Michal ( 97 hlasov ).  

Za delegátov na Snem SRZ boli zvolení : Púčik Jozef ( 148 hlasov), Sabo Marián ( 129 

hlasov ). 

 

Z dôvodu, že tajným hlasovaním nebol zvolený stanovený počet členov kontrolnej komisie 

a ani nebol zvolený náhradník na Snem SRZ , predseda volebnej komisie pristúpil k voľbe 

formou aklamácie.  

 Predsedajúci p. Vajdulák Leonard požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále. 

 

Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 180. 
 

 Do kontrolnej komisie bol zvolený formou aklamácie : Onderek Martin ( za 180 hlasov ). 

 

Za náhradníka na Snem SRZ bol formou aklamácie zvolený : Miroslav Kosmeľ ( za 178 ).  

 

Bod  13.   Predsedajúci požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále pre potrebu stanovenia 

kvóra pred nasledujúcim hlasovaním.  

 

  Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 126. 

 

 

Za návrhy do uznesenia, ktoré vzišli z diskusie dal hlasovať predseda návrhovej komisie 

v nasledovnom poradí : 

 

1. V lipňových vodách zrušiť všetky obmedzenia týkajúce sa mier rýb 

a chytať podľa zákona. 

 za 42,  proti 67,  zdržalo sa 24,    neprešiel   



2. Zrušiť úsek ChaP na rieke Orava od lavice pri SEZ po železničný most.  

za 1,  proti  100,  zdržalo sa 17,   neprešiel 

3. Predaj 132 m2 časti pozemku pod rybničným hospodárstvom o výmere 

132 m2 za dodržania zriadenia vecného bremena na prístupovej ceste na 

rybničné hospodárstvo MO SRZ za dodržania ďalších podmienok uvedených 

v správe o činnosti predsedu MO SRZ Dolný Kubín. 

za 76,  proti 7,  zdržalo sa  41,   schválené 

4. Zrušenie uznesenia o bezplatnom pridelení 1 ks kapra rybničného pre 

dôchodcov MO SRZ Dolný Kubín. 

za 91  proti  18,      zdržalo sa 26,      schválené 

 

Súhrnný návrh uznesenia členskej schôdze predniesol predseda návrhovej komisie p. Sabo Marián. 

 

Členská schôdza schvaľuje: 
- správu o činnosti miestnej organizácie za rok 2021, 

- správu o finančnom hospodárení MO za rok 2021 a účtovnú uzávierku za rok 2021, 

- správu kontrolnej komisie za rok 2021, 

- správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS, 

- návrh rozpočtu miestnej organizácie na rok 2022, 

- plán hlavných úloh miestnej organizácie na rok 2022, 

- pracovné predsedníctvo a členov jednotlivých komisií, 

- program členskej schôdze, 

- ukončenie diskusie, 

- správu mandátovej komisie, 

-správu volebnej komisie, 

- správu o zarybňovaní za rok 2021, 

- plán brigádnickej činnosti na rok2022, 

- plán zarybňovania na rok 2022, 

- novozvolených členov do výboru a náhradníkov, členov kontrolnej komisie, delegátov na Snem SRZ a        

náhradníka na snem SRZ, 

- predaj 132 m2 časti pozemku pod rybničným hospodárstvom o výmere 132 m2 za dodržania zriadenia 

vecného bremena na prístupovej ceste na rybničné hospodárstvo MO SRZ za dodržania ďalších 

podmienok uvedených v správe o činnosti predsedu MO SRZ Dolný Kubín, 

- zrušenie uznesenia o bezplatnom pridelení 1 ks kapra rybničného pre dôchodcov MO SRZ Dolný  

Kubín. 

 

Členská schôdza ukladá výboru MO: 

- prerokovať diskusné príspevky  a návrhy členov z členskej schôdze a písomne   

  odpovedať na tie príspevky, ktoré neboli zodpovedané na schôdzi, 

- na prvom riadnom zasadnutí novozvoleného výboru prideliť funkcie jednotlivým   

  členom, ak sa tak nestane na členskej schôdzi, 

- rozpracovať plán hlavných úloh do plánu práce jednotlivých odborov a pravidel- 

  ne vykonávať kontrolu ich plnenia, 

- podľa potreby vydávať informačný spravodaj pre členov, pravidelne obmieňať 

  náplň vývesných skriniek a pravidelne aktualizovať web stránku organizácie, 

-  naďalej  podľa finančných možností organizácie vykupovaťpozemky okolo rybárskych revírov, 

- miesto prideľovania vianočného kapra vypracovať návrh na poskytnutie vecného daru pri životných 

jubileách členov pri dožití 60, 70, 75, 80, 85,, 90 rokov veku, 

- štatutárom MO SRZ podpísať zmluvu s p. Karolom Balentom a manželkou o predaji časti pozemku 

o výmere 132 m2 za podmienky zriadenia vecného bremena a ďalších dohodnutých plneniach, 

uvedených v správe o činnosti, 

- podpísanú dohodu následne zaslať na schválenie RADE SRZ. 

   

 



Uznesenie č. 11: 

Členská schôdza schvaľuje súhrnné uznesenie. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 100       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

 Bod    14.  Predsedajúci poďakoval prítomným členom a hosťom za účasť a iniciatívne 

vystupovanie v diskusii a zasadnutie členskej schôdze MO SRZ ukončil. 

 

Zapísal : Ing. Kosmeľ Miroslav 

 

V Dolnom Kubíne dňa : 09. apríla 2022 

 

 

 Ing. Kazimír Juraj    Mgr. Ošťadnický Anton 

 tajomník MO SRZ    predseda MO SRZ 

  


